3/F, Block A, Yee On Court, 124F Argyle Street. Kowloon, Hong Kong. Tel: 27689636





# **Summer Program Application Form**

Student's name (English): 學生英文姓名:			Student's name(Chinese): 學生中文姓名:		
Gender 性別:	M/F		Date of Birth 出生日期:		
Language主要語言: Canton	ese / Englis	h / Mandarin			
Home address 地址:					
Email address 聯絡電郵: Parent's name (Mom) 家長姓名 (媽媽):			 Parent's name (Dad) 家長姓名 (爸爸):		
Contact numbers 聯絡電話:	住宅 電話: -		Mobile (Mom) 媽媽聯絡電話: Mobile (Dad) 爸爸聯絡電話:		
Special note about your child 關於小孩子的特別關注:	d:				
( ) Advertisement 廣告: Out Class(s) & package(s) selection:	( ) Onlii tdoor/Minibus	ne網上:Website/Face	ebook/Search Engine ()Friends 朋友 ()Walk in 路過 ()Others其他		-
<u>Course 課程</u>			Date 上課日期	<u>Schedule時間</u>	Course Fee 費用
Payment Method 附款方法:				Total:	
1. Cash 現金 2. Cheque 支票 (payable to "Kab 3. EPS 易辦事 4. Bank-in 銀行轉帳 ( Deposit to			銀行帳戶號碼 015-660566-001)		
* All enrolled packages are non-r * I have read and agreed the terr			ganizer(s)		
Signature 家長簽名: Date 日期:					

# 報名 /付款辦法:

- 請將報名表格傳真 (2768 7236)或致電本中心 (2768 9636)留位登記。



\* 報名表格請於 <u>www.kaboodle.com.hk/application</u> 下載 時間表請於 <u>www.kaboodle.com.hk/summer2019</u> 下載

- 如被接納的參加者會以電話及電郵方式確認學位,請於確認後2天內把所需款項存入本中心戶口 ("香港匯豐銀行"戶口 "015-660-566-001" (Kaboodle Learning Group),或到本中心繳費。
- 如以轉帳形式繳付學費,請於銀行收據上寫上學生姓名,聯絡電話號碼及所報讀之課程傳真(2768 7236)至本中心登記。

# 報名須知

- 1) 確認繳交學費後,學費不可以轉用於其他課程,取消報名或要求退款。
- 2) 所有暑期課程將不設補堂, 調堂及改期。
- 3) 於惡劣天氣下所取消的課堂,將不設補堂及退款。有關惡劣天氣情況的安排如下:
- 天文台懸掛一號風球或黃色暴雨警告,所有課堂如常舉行。
- 天文台懸掛號三風球或紅色暴雨警告,1至2歲課程取消,2歲以上課堂將如常舉行。
- 天文台懸掛八號風球或黑色暴雨警告,所有課堂將取消。
- 於天文台公佈暴雨/颱風警告除下兩小時後, 課堂如常上課 (以課堂開始時間計算)。

# 報名優惠:

- 優惠 1:

於 5 月 22 日前報名及報讀:

- a) 兩個 課程或以上:可享有 85 折優惠。
- b) 一個 課程:可享有 9 折優惠。
- 優惠 2:

於 6 月 14 日前報名及報讀:

- a) 兩個 課程或以上:可享有9折優惠。
- b) 一個 課程:可享有 95 折優惠。

	于月751/1及心		
- 優惠 3:			
於 6 月 14 日後報名	公及報讀兩個 課程或	以上,可享有 <b>95 折</b> 優惠	. 0
優惠條款及細則:			
-以上所有優惠只適	<b> </b>	程	
請在以下方格,加上	√ 以示同意:		
□ 同意以電話,電	郵 及 短訊方式接收	文啟博堂通訊。	
□ 同意由本中心推	下的相片及影片,	以作日後培訓及宣傳之用	0
我已閱讀並同意該力	學申請表中的所有	條款。	
家長簽名	學生姓名	日期	

### **Enrollment:**

- Please fax (2768 7236) the application form to Kaboodle or call us at (2768 9636) for registration.
  - \*Please download our application form at <a href="www.kaboodle.com.hk/application">www.kaboodle.com.hk/application</a>
  - Please download our summer timetable at http://www.kaboodle.com.hk/summer2019

#### Payment:

- Please settle the payment by cash, cheque or EPS at Kaboodle or you may deposit directly into HSBC account 015-660566-001 within 2 days of receiving our confirmation.
- Please fax (2768 7236) or email (<u>info@kaboodle.com.hk</u>) us back the deposit receipt with student's name, your contact number and class he/she has enrolled in to confirm payment.

#### Refund

There will be no refund or transfer of fees after the class has been confirmed.

#### Make-up class

There will be no make-up classes or rescheduling for summer program classes.

### **Weather**

Classes that are cancelled due to bad weather will <u>not</u> be rescheduled or refunded. Classes will resume two hours after the Hong Kong Observatory lowers the typhoon signal(s) or rainstorm.

- Class will be held when Typhoon Signal No 1 or Yellow Rainstorm Signal is hoisted.
- All 1 to 2 years old classes will be cancelled once Typhoon Signal No. 3 or Red Rainstorm Signal is hoisted.
- All classes will be cancelled once Typhoon Signal No. 8/10 or Black Rainstorm Signal is hoisted.

## <u>Summer Program Discount:</u>

- Promotion 1:

Enrollment procedure is done on/before May 22nd:

- a) A 15% discount is provided when two or above summer courses are enrolled.
- b) A 10% discount is provided when one summer course is enrolled.
- Promotion 2:

Enrollment procedure is done on/before June 14th:

- a) A 10% discount is provided when two or above summer courses are enrolled
- b) A 5% discount is provided when one summer course is enrolled

-Discount is only eligible on enrolling in new enrolled summer courses.

- Promotion 3:

A 5% discount is provided when two or above summer courses are enrolled after June 14th.

### Terms and Conditions for promotional offer:

Ву	ticking the box, you agree to:
	Receive updates from Kaboodle by telephone, sms, or email.
	Permit photographs and videos to be taken by Kaboodle for use in training and promotional purposes.
I ha	ave read and agreed with the above terms.

Parent's signature St	tudent name	Date
-----------------------	-------------	------